



125th Anniversary of Ridout & Maybee LLP

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend congratulations to the senior leadership and staff of

Ridout & Maybee LLP

in recognition of its 125th Anniversary in business serving the community.

Founded in 1893 by John Gibbs Ridout and James Edward Maybee, Ridout & Maybee LLP has distinguished itself as one of the country's longest operating intellectual property law firms. The founders were also instrumental in the development of one of the only existing textbooks of their era relating to patents, titled *Ridout on Patents*, which was attributable to the growth of the practice of patent law nationwide.

As Head of Council, I want also to thank the senior management of Ridout & Maybee LLP for continuing to invest in Ottawa as a prime marketplace for one of its three offices.

Allow me to offer my best wishes to the leadership and employees of Ridout & Maybee LLP for continued business success.

Dated June 23rd 2018

J'ai l'immense plaisir de féliciter, au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, la haute direction et le personnel de

Ridout & Maybee LLP

à l'occasion du 125^e anniversaire de ce cabinet au service de la collectivité.

Fondé en 1893 par John Gibbs Ridout et James Edward Maybee, Ridout & Maybee LLP est l'un des plus anciens cabinets d'avocats spécialisés en propriété intellectuelle au pays. Ses fondateurs ont également joué un rôle de premier plan dans l'élaboration de l'un des rares ouvrages existants de leur époque consacrés aux brevets, intitulé *Ridout on Patents*, publié dans la foulée de l'essor de la pratique du droit des brevets à l'échelle nationale.

En tant que chef du Conseil, je tiens également à remercier la haute direction de Ridout & Maybee LLP de continuer d'investir à Ottawa et d'avoir choisi notre ville pour y établir l'un de ses trois bureaux.

Permettez-moi de souhaiter à la direction et au personnel de Ridout & Maybee LLP encore beaucoup de succès en affaires.

Fait le 23 juin 2018

Jim Watson

Mayor of Ottawa/Maire d'Ottawa